
Lieve leden, 

  

Velen zullen me intussen kennen, maar gelukkig 
komen er ook steeds meer nieuwe leden bij. Daarom 
zal ik me gewoon even voorstellen. Ik ben Remko de 
Paus, al sinds 1985 ben ik (met een korte 
onderbreking) lid van een van de voorlopers van 
GroenLinks (daarna dus van GroenLinks). Ik heb aan 
de wieg gestaan van de jongerenorganisatie Dwars, 
het oprichtingscongres in Wageningen in 1990 is 
door mij georganiseerd. Met enige regelmaat word 
ik bij een jubileum weer gevraagd verhalen uit de 
oude doos te vertellen. Binnen GroenLinks was ik 
actief als afdelingsbestuurder in Wageningen en Amsterdam centrum. Ik was vier jaar lid 
van het Congrespresidium en heb de landelijke Adviescommissie Scholing en 
Partijontwikkeling opgericht en voorgezeten. In Enschede en Zwolle was ik ambtenaar, 
maar ik woonde er ook. Daarom heb ik me tussen 1998 en 2009 niet met de lokale 
politiek bemoeid. Maar ja, nadat ik als ambtenaar in Zwolle stopte, begon het wel te 
kriebelen. In een lokale fractie was ik nog niet actief geweest, stiekem stond dat al wel 
een tijdje op mijn politieke bucketlist. Na de verkiezingen in 2010 startte ik daarom als 
burgerlid in de fractie. Helaas verloren we bij de verkiezingen van 2014 een zetel, die 
voor mij ‘bestemd’ was. Door het tussentijds vertrek van een fractielid werd ik eind 2015 
alsnog raadslid. In september 2019 droeg ik het stokje over aan Simone Boshove. Op de 
GRIP-kar ben ik vooral trots, die is er gekomen na een motie die ik heb ingediend. Dus 
als je de GRIP-kar niet kent, kijk dan snel op de ROVA-site wanneer die bij jou in de buurt 
is, om gescheiden afval te kunnen inleveren. 

In mijn dagelijks werk ben ik bezig met het gemeentelijk Sociaal Domein. Sinds eind 2013 
ben ik zzp-er en maak ik beleid in verschillende gemeenten. Van Emmen, Coevorden, 
Bunschoten tot Hoorn. En binnenkort komt mijn boek uit, waarin ik op basis van mijn 
ervaring en visie uitleg hoe je beleid maakt in het Sociaal Domein. Dus houd mijn sociale 
media in de gaten! Ik woon in Zwolle-Zuid, ben getrouwd en heb drie kinderen, tussen 
de 22 en 10 jaar oud. Verder ben ik bestuurslid van inloophuis De Bres en het GGZ 
Beraad Overijssel. Als penningmeester concentreer ik me binnen het bestuur op de 
financiën, helaas ontbreekt de tijd om heel veel meer te gaan doen. Toch heb ik er veel 
zin in weer mijn bijdrage te leveren aan de afdeling! 

  

Tot 9 november! 

 


